
OBČINSKI SVET
Bukovica 43, 5293 Volčja Draga

Številka: 00703-0003/2024-9
Datum: 26. 3. 2024

Z A P I S N I K
10. seje občinskega sveta Občine Renče–Vogrsko,

ki je bila v torek, 26. 3. 2024, ob 16.00 uri
v dvorani Zorana Mušiča v kulturnem domu v Bukovici.

Sejo je sklical župan Občine Renče–Vogrsko, Tarik Žigon. Začela se je ob 16.01 uri.

Vabljeni: člani občinskega sveta, občinska uprava in mediji.

Na seji so prisotni:

1. člani občinskega sveta in župan: Urban Martinuč, Andraž Furlan, Tanja Zorn Stepančič, 
Stanka Abramič, Alan Rijavec, Tamara Rusjan, Vinko Jarc, Viktor Trojer, Marko Švara, 
Marko Furlan, Aleš Furlan, Nedeljko Gregorič, Borut Zorn, Benjamina Mikuž, Ava Rajh in 
Tarik Žigon.

Opravičeno odsotni: /

2. občinska uprava.

Župan pozdravi vse prisotne in ugotovi sklepčnost. Opozori, da bosta sejo nekoliko zamudila 
svetnika Urban Martinuč in Marko Furlan.

Župan da v potrditev zapisnik 9. redne seje. Odpre razpravo.

Nedeljko Gregorič predlaga, da se točko preimenuje v »Potrditev zapisnika s prilogami«. Meni, 
da morajo biti priloge sestavni del zapisnika. 

Aleš Furlan prelaga popravek strani 5, 7. odstavek. 

Viktor Trojer prelaga popravek strani 13, 1. odstavek. 

Nedeljko Gregorič še doda, da predlaga se v zapisniku v celoti navede njegovo svetniško 
vprašanje in pismen odgovor podan s strani direktorice občinske uprave na temo Martex. 

Župan pove, da je bil odgovor podan kasneje, zato bo dodan kot priloga, ne pa kot sestavni del 
zapisnika samega. 

Župan da na glasovanje potrditev zapisnika 9. redne seje s sprejetimi popravki in dopolnitvami. 

Rezultat glasovanja: 
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NAVZOČI: 14
ZA: 14
PROTI: 0
V času glasovanja je odsoten svetnik Marko Furlan.

ZA PROTI
Urban Martinuč X 
Andraž Furlan X
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec X
Tamara Rusjan X
Vinko Jarc     X 
Viktor Trojer X
Marko Švara X
Marko Furlan
Aleš Furlan X
Nedeljko Gregorič X
Borut Zorn X
Benjamina Mikuž     X 
Ava Rajh X

Zapisnik je potrjen.

Župan da v potrditev zapisnik 5. dopisne seje. Odpre razpravo.
Razprave ni.

Župan da na glasovanje potrditev zapisnika 5. dopisne seje. 

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 14
ZA: 13
PROTI: 0

ZA PROTI
Urban Martinuč X 
Andraž Furlan X
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec X
Tamara Rusjan X
Vinko Jarc     X 
Viktor Trojer X
Marko Švara X
Marko Furlan
Aleš Furlan
Nedeljko Gregorič X
Borut Zorn X
Benjamina Mikuž     X 
Ava Rajh X

Zapisnik je potrjen.

K 1) Obravnava in sprejem dnevnega reda.

Župan preide na prvo točko dnevnega reda, ki obravnava in sprejema predlog dnevnega reda. 

Potrditev zapisnika 9. redne seje z dne  30. 1. 2024
Potrditev zapisnika 5. dopisne seje od 15. 2. do 20. 2. 2024

1. Obravnava in sprejem dnevnega reda,
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2. Sklep o soglasju k novi ekonomski ceni storitve Pomoč družini na domu (poročevalka: 
Vladimira Gal Janeš, Višji svetovalec in Bernarda Pirih, vodja izvajanja storitve),

3. Celostna prometna strategija Občine Renče-Vogrsko (poročevalka: pripravljalka Mateja 
Kukovec, ZUM urbanizem, planiranje, projektiranje d.o.o.),

4. Predstavitev Letnega poročila Zavoda za turizem Nova Gorica in Vipavska dolina za leto 
2023 (poročevalka: Erika Lojk, direktorica zavoda),

5. Potrditev presežka prihodkov nad odhodki Javnega zavoda za turizem Nova Gorica in 
Vipavska dolina (poročevalka: Erika Lojk, direktorica zavoda),

6. Soglasje k zadolžitvi javnega zavoda za turizem Nova Gorica in Vipavska dolina 
(poročevalka: Erika Lojk, direktorica zavoda),

7. Poročilo o izvedenih aktivnostih iz LEK v letu 2023 ter plan aktivnosti za leto 2024 
(poročevalec: Rajko Leban, direktor agencije Golea),

8. Predstavitev Letnega poročila JZ OŠ Lucijana Bratkoviča Bratuša Renče za leto 
2023 (poročevalka: Teja Živec Kavčič, ravnateljica zavoda),

9. Potrditev presežka prihodkov nad odhodki JZ OŠ Lucijana Bratkoviča Bratuša Renče za 
leto 2023 (poročevalka: Teja Živec Kavčič, ravnateljica zavoda in Vladimira Gal Janeš, 
Višji svetovalec),

10. Poročilo župana in pregled sklepov prejšnje seje,
11. Sklep o podelitvi občinskih priznanj v letu 2024 (poročevalec: Viktor Trojer, predsednik 

KMVVI),
12. Soglasje k imenovanju direktorja javnega zavoda Goriške lekarne Nova Gorica 

(poročevalec: Viktor Trojer, predsednik KMVVI),
13. Sklep o razrešitvi člana Odbora za družbene dejavnosti  (poročevalec: Viktor Trojer, 

predsednik KMVVI),
14. Sklep o spremembah in dopolnitvah Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine 

Renče–Vogrsko za leto 2024 (poročevalec: Tarik Žigon, župan),
15. Soglasje k izplačilu redne delovne uspešnosti ravnatelja OŠ Kozara za leto 2023 

(poročevalka: Vladimira Gal Janeš, Višji svetovalec),
16. Letni program športa v Občini Renče-Vogrsko v letu 2024 (poročevalka: Vladimira Gal 

Janeš, Višji svetovalec),
17. Poslovnik o spremembah in dopolnitvah poslovnika Občinskega sveta Občine Renče-

Vogrsko – prva obravnava (poročevalec: Andraž Furlan, predsednik Statutarno pravne 
komisije),

18. Vprašanja in pobude svetnikov,
19. Razno.

Župan odpre razpravo. 

Ava Rajh predlaga, da se 13. točko umakne z dnevnega reda in da se na ta način sledi sklepu, ki 
ga je sprejela KMVVI. Predlaga, da se točko umakne, ker ni v skladu s 3. alinejo 109. člena 
Poslovnika. Pove, da je na SPK podala prošnjo za razlago 109. člena Poslovnika, vendar razlage 
še ni dobila.

- Župan pove, da bi skladno s Poslovnikom morala oseba, ki je prejela predlog razrešitve, 
podati svoje mnenje do same seje Občinskega sveta.

- Ava Rajh meni, da bi moral biti zapisan ustrezen pravni poduk. 
- Župan prebere odstavek 109. člena Poslovnika: »Predlog za razrešitev mora biti vročen 

osebi, na katero se nanaša, najmanj osem dni pred sejo sveta, na kateri bo obravnavan. 
Oseba, na katero se razrešitev nanaša, ima pravico pisno se opredeliti o predlogu 
razrešitve.«

- Ava Rajh opozori, da sta bili sprva predlagani dve razrešitvi.
- Župan pojasni, da je bil predlog o razrešitvi člana Nadzornega odbora umaknjen.

Viktor Trojer poudari, da dnevni red predlaga župan in da ni nujno, da sledi predlogom odborov. 

Aleš Furlan predlaga, da 18. točka pride pod 11. točko in da si tako točki »Poročilo župana« in 
»Vprašanja in pobude svetnikov« sledita ena za drugo.
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Nedeljko Gregorič pove, da je SPK na svojih sejah predlagala, da se to dikcijo ustrezno zapiše 
tudi v Poslovnik.

Župan da na glasovanje predlog svetnice Ave Rajh o umiku točke 13. iz dnevnega reda.

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15
ZA: 6
PROTI: 9

ZA PROTI
Urban Martinuč X
Andraž Furlan X
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec X
Tamara Rusjan X
Vinko Jarc      X
Viktor Trojer X
Marko Švara X
Marko Furlan X
Aleš Furlan X
Nedeljko Gregorič X
Borut Zorn X
Benjamina Mikuž     X
Ava Rajh X

Predlog ni sprejet. 

Župan da na glasovanje predlog svetnika Aleša Furlana za premik 18. točke dnevnega reda na 
11. točko, vse naknadne točke se smiselno zamaknejo za mesto nižje. 

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15
ZA: 8
PROTI: 3

ZA PROTI
Urban Martinuč
Andraž Furlan X
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič
Alan Rijavec
Tamara Rusjan
Vinko Jarc      X
Viktor Trojer X
Marko Švara X
Marko Furlan X
Aleš Furlan X
Nedeljko Gregorič X
Borut Zorn X
Benjamina Mikuž     X
Ava Rajh X

Predlog je sprejet. 

Župan da na glasovanje sprejem dnevnega reda za 9. redno sejo OS v sledeči obliki:

1. Obravnava in sprejem dnevnega reda,
2. Sklep o soglasju k novi ekonomski ceni storitve Pomoč družini na domu (poročevalka: 

Vladimira Gal Janeš, Višji svetovalec in Bernarda Pirih, vodja izvajanja storitve),
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3. Celostna prometna strategija Občine Renče-Vogrsko (poročevalka: pripravljalka Mateja 
Kukovec, ZUM urbanizem, planiranje, projektiranje d.o.o.),

4. Predstavitev Letnega poročila Zavoda za turizem Nova Gorica in Vipavska dolina za leto 
2023 (poročevalka: Erika Lojk, direktorica zavoda),

5. Potrditev presežka prihodkov nad odhodki Javnega zavoda za turizem Nova Gorica in 
Vipavska dolina (poročevalka: Erika Lojk, direktorica zavoda),

6. Soglasje k zadolžitvi javnega zavoda za turizem Nova Gorica in Vipavska dolina 
(poročevalka: Erika Lojk, direktorica zavoda),

7. Poročilo o izvedenih aktivnostih iz LEK v letu 2023 ter plan aktivnosti za leto 2024 
(poročevalec: Rajko Leban, direktor agencije Golea)

8. Predstavitev Letnega poročila JZ OŠ Lucijana Bratkoviča Bratuša Renče za leto 
2023 (poročevalka: Teja Živec Kavčič, ravnateljica zavoda),

9. Potrditev presežka prihodkov nad odhodki JZ OŠ Lucijana Bratkoviča Bratuša Renče za 
leto 2023 (poročevalka: Teja Živec Kavčič, ravnateljica zavoda in Vladimira Gal Janeš, 
Višji svetovalec),

10. Poročilo župana in pregled sklepov prejšnje seje,
11. Vprašanja in pobude svetnikov,
12. Sklep o podelitvi občinskih priznanj v letu 2024 (poročevalec: Viktor Trojer, predsednik 

KMVVI),
13. Soglasje k imenovanju direktorja javnega zavoda Goriške lekarne Nova Gorica 

(poročevalec: Viktor Trojer, predsednik KMVVI),
14. Sklep o razrešitvi člana Odbora za družbene dejavnosti  (poročevalec: Viktor Trojer, 

predsednik KMVVI),
15. Sklep o spremembah in dopolnitvah Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine 

Renče–Vogrsko za leto 2024 (poročevalec: Tarik Žigon, župan),
16. Soglasje k izplačilu redne delovne uspešnosti ravnatelja OŠ Kozara za leto 2023 

(poročevalka: Vladimira Gal Janeš, Višji svetovalec),
17. Letni program športa v Občini Renče-Vogrsko v letu 2024 (poročevalka: Vladimira Gal 

Janeš, Višji svetovalec),
18. Poslovnik o spremembah in dopolnitvah poslovnika Občinskega sveta Občine Renče-

Vogrsko – prva obravnava (poročevalec: Andraž Furlan, predsednik Statutarno pravne 
komisije),

19. Razno.

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15
ZA: 14
PROTI: 0

ZA PROTI
Urban Martinuč
Andraž Furlan X
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec X
Tamara Rusjan X
Vinko Jarc     X 
Viktor Trojer X
Marko Švara X
Marko Furlan X
Aleš Furlan X
Nedeljko Gregorič X
Borut Zorn X
Benjamina Mikuž     X
Ava Rajh X

Dnevni red je potrjen.
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K 2) Sklep o soglasju k novi ekonomski ceni storitve Pomoč družini na domu (poročevalka: 
Vladimira Gal Janeš, Višji svetovalec in Bernarda Pirih, vodja izvajanja storitve).
 
Župan preide na drugo točko dnevnega reda, ki obravnava Sklep o soglasju k novi ekonomski 
ceni storitve Pomoč družini na domu. Besedo preda Vladimiri Gal Janeš.

Vladimira Gal Janeš pojasni, da se spremembe pri plačah zaposlenih spreminjajo na podlagi 
zakonodaje. Izračun cene je pripravil izvajalec storitve za 5 zaposlenih oskrbovalk. Podana je tudi 
obrazložitev, zakaj se povečuje zaposlitev za 0,5 oskrbovalke. 
Sedanja cena za uporabnika znaša 6 evrov, subvencija znaša 78%.
ODD predlaga ohranitev zaposlitve 4,5, subvencijo v višini 7 evrov na uro, OGP pa predlaga 
subvencijo v višini 8 evrov ter sorazmeren dvig za nedelje in praznike. 
Vseh mesečnih uporabnikov je okrog 42, ob nedeljah in praznikih pa okrog 5. 

Bernarda Pirih pojasni, da so razlog za dvig zaposlitve za 0,5 zaposlitve težave s kadrom zaradi 
upokojevanja. Pet zaposlenih bi lahko redno pokrivali oskrbovanje uporabnikov za vseh 7 dni v 
tednu. V trenutnih razmerah si morajo včasih izposoditi oskrbovalke iz drugih občin. 
Pove, da je večina uporabnikov starejših od 80 let in da potrebujejo pomoč na vseh treh področjih.  

Mateja Berginc Kovačič pojasni, da so cene oblikovane glede na državni pravilnik. Posebnosti 
glede na lansko leto ni. 

Župan pove, da je gradivo obravnaval Odbor za družbene dejavnosti, zato preda besedo 
njegovemu predsedniku.

Marko Švara pove, da bi letni znesek občine za plačilo dodatne polovične zaposlitve znašal 
124.000 evrov, v proračunu pa je rezerviranih samo 90.000 evrov.
ODD je razpravljal o možnosti uvedbe dohodninske lestvice in prošenj za dodatno znižanje, ki jih 
uporabniki lahko naslovijo na CSD, česar se sedaj poslužujeta samo dva uporabnika.
Sprejet je Zakon o dolgotrajni oskrbi, ki naj bi v veljavo vstopil v letu 2025. Meni, da mora to 
problematiko reševati država, saj se stroški prevalijo na uporabnike ali na občinski proračun, ki 
vsakoletnega višanja ne bo več dolgo prenesel. 
Izpostavi pomembnost storitve pomoči na domu, saj se zanjo odloča vse več ljudi. 
ODD predlaga zaposlitev 4,5 oskrbovalke, subvencijo pa največ 7 evrov na uro in proporcionalno 
zvišanje za nedelje in praznike. 

Župan pove, da je gradivo obravnaval Odbor za gospodarstvo in proračun preda besedo 
njegovemu predsedniku.

Urban Martinuč povzame, da odbor predlaga potrditev ekonomske cene in ohranitev enakega 
števila zaposlenih. Glede na zadnje izračune proračunska sredstva občine ne bodo zadoščala, 
zato predlaga, da se višina subvencije spremeni in da cena za končne uporabnike znaša 8 evrov. 

Župan poda dodaten predlog, ki je sredina obeh predlogov odborov in sicer, da znaša končna 
cena za uporabnika 7,5 evra.
Odpre razpravo. 

Viktor Trojer izpostavi možnost uveljavljenja pravice do oskrbovalca družinskega člana. Meni, da 
ko bo Zakon o dolgotrajni oskrbi zaživel, da se bodo potrebe po storitvi pomoč na domu znižale. 
Opozori, da sta samo dva občana prosila za dodatno oprostilo plačila, kar kaže na stabilno 
finančno stanje uporabnikov.
Predlaga, da ostane zaposlitev na 4,5 in cena za uporabnike v višini 8 evrov. Opozori na visoke 
odhodke v proračunu na področju družbenih dejavnosti.

Marko Furlan vpraša, ali celotna cena storitve res znaša 27 evrov na uro.
- Mateja Berginc Kovačič pojasni, da je cena oblikovana na osnovi pravilnika o metodologiji. 

Samo ena od zaposlenih ima višjo plačo od minimalne.  
- Marko Furlan ponovi vprašanje.
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- Mateja Berginc Kovačič potrdi, da je to ekonomska cena storitve, občina je dolžna 
sofinancirati najmanj 50 %. 

Urban Martinuč poudari, da velika večina koristnikov storitve ni prosila CSD za znižanje cene. 
Zaveda se, da je vsak dvig cen boleč. Opozori na omejen proračun, kjer se število potreb veča. 
Pove, da bo podprl predlog za obračun 8 evrov, oziroma morebiten predlog za 7,5 evra. 

Benjamina Mikuž izpostavi primer dnevnega varstva v domu upokojencev, kjer je cena za 8 ur 
bistveno nižja. Cena se ji zdi visoka. Predlaga pomoč pri ozaveščanju uporabnikov, kako lahko 
ustrezno pripravijo vlogo za subvencijo.

- Mateja Berginc Kovačič opozori, da v dnevnem varstvu prehrana ni vključena. Za storitev 
pomoč na domu je potrebnega več truda in napora, saj navadno uporabnik ni več 
sposoben marsičesa storit sam. Poudari, da gre za dve različni storitvi, ki jih je težko 
primerjati.

- Bernarda Pirih meni, da uporabniki že imajo informacijo o tem, kako prositi za dodatna 
sofinancerska sredstva.  Opozori, da so v preverbo vključeni vsi dohodki in da se morebiti 
zato nekateri tega postopka izogibajo.

Borut Zorn predlaga dodatno osveščanje uporabnikov za uveljavljanje dodatne subvencije. Meni, 
da premoženjsko stanje uporabnikov storitve očitno ni tako slabo. 

Nedeljko Gregorič meni, da je sociala pomembna, opozori pa, da so nekateri občani nezadovoljni 
s kakovostjo storitve. 

- Bernarda Pirih pove, da vsako leto izvedejo anketo o zadovoljstvu strank, rezultati pa 
kažejo na visoko kvaliteto storitev. Stranke navadno motijo menjave oskrbovalk ali 
kvaliteta hrane. Obisk je usklajen z dogovorom s strankami – če gre zgolj za dostavo 
kosila je res kratek, najmanjša enota pomoči pa znaša 30 minut. Pove, da je čas prihoda-
odhoda od strank beležen. 

Aleš Furlan zanima ga, zakaj imajo zaposleni samo minimalno plačo.
- Mateja Berginc Kovačič pove, da so plače določene skladno s plačno lestvico, delovno 

mesto pa določi država. Pojasni, da ni možnosti nagrajevanja, napredovanje je mogoče 
glede na delovno dobo in oceno uspešnosti, kot za preostal javni sektor.  

- Bernarda Pirih poudari, da ocena anket ne pade nižje od 4,5. 

Andraž Furlan pohvali storitev. Po razpravi predlaga prekinitev seje za uskladitev o glasovanju.

Viktor Trojer pojasni, da je dostava hrane socialni servis in ne pomoč na domu, kar pomeni, da ni 
predmet subvencioniranja. 

- Bernarda Pirih pojasni, da morajo njihovi uporabniki poleg dostave kosila koristiti še 
storitev iz drugega sklopa. 

Prekinitev seje ob 17.00.
Nadaljevanje seje ob 17.04.

Župan da na glasovanje Sklep o soglasju k predlagani ekonomski ceni 27,59 evrov, zaposlitev 
4,5 oskrbovalke ter subvencijo od 1. 4. 2024 v višini 7,5 evrov na uro za socialno varstvene 
storitve »Pomoč družini na domu«.

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15
ZA: 13
PROTI: 2

ZA PROTI
Urban Martinuč X 
Andraž Furlan X
Tanja Zorn Stepančič X
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Stanka Abramič X
Alan Rijavec X
Tamara Rusjan X
Vinko Jarc     X 
Viktor Trojer X
Marko Švara X
Marko Furlan X
Aleš Furlan X
Nedeljko Gregorič X
Borut Zorn X
Benjamina Mikuž     X 
Ava Rajh X

Sklep je sprejet. 

K 3) Celostna prometna strategija Občine Renče-Vogrsko (poročevalka: pripravljavka 
Mateja Kukovec, ZUM urbanizem, planiranje, projektiranje d.o.o.).

Župan preide na tretjo točko dnevnega reda, ki obravnava Celostno prometno strategijo Občine 
Renče-Vogrsko. Besedo preda pripravljavki Mateji Kukovec.

Mateja Kukovec predstavi proces priprave CPS in njeno vsebino. Pove, da ima občina odobrena 
povratna sredstva za sofinanciranje priprave. Strategija je pogoj za prijavo na razpise za vlaganje 
prijav za nove razpise, ki bodo omogočili večja vlaganja v področje prometa.
Pove, da sta bili izvedeni dve presoji – po analitičnem delu in tik pred obravnavo na OS. Dokument 
je skladen, primeren za sprejem in usklajen s strategijo razvoja občine.
Izpostavi visok odstotek udeležencev v anketi, kot rezultat pa mnenje občanov, da v občini 
primanjkuje pešpoti in željo po urejenosti centra v Renčah.
Celostna prometna strategija je sestavni del gradiva za 10. redno sejo.

Župan pove, da je napovedan sestanek z ministrstvom za prijavo na razpis za ureditev vaških 
jeder in obšolskega okoliša.

Mateja Kukovec še doda, da je to prva strategija z novimi smernicami na državnem nivoju. 

Župan odpre razpravo.

Nedeljko Gregorič poudari, da je občina obvezana k spoštovanju sprejete strategije. 
V akcijskem načrtu za leto 2024 je namenjenega veliko denarja. Zanima ga, kakšna je predvidena 
realizacija. Postavi vprašanje glede povezovanja s sosednjimi občinami pri kandidaturi za razpise. 

Župan pove, da so sredstva, ki so vključena v načrt, sešteta skupaj s sredstvi, ki jih predvideva 
država na območju naše občine. Potrdi, da so predvidene skupinske prijave na razpise. 

Župan da na glasovanje sklep o potrditvi Celostne prometne strategije Občine Renče-Vogrsko.

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15
ZA: 15
PROTI: 0

ZA PROTI
Urban Martinuč X 
Andraž Furlan X
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec X
Tamara Rusjan X
Vinko Jarc     X 
Viktor Trojer X
Marko Švara X
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Marko Furlan X
Aleš Furlan X
Nedeljko Gregorič X
Borut Zorn X
Benjamina Mikuž     X 
Ava Rajh X

Sklep je sprejet.

K 4) Predstavitev Letnega poročila Zavoda za turizem Nova Gorica in Vipavska dolina za 
leto 2023 (poročevalka: Erika Lojk, direktorica zavoda).

Župan nadaljuje sejo s četrto točko dnevnega reda, ki obravnava Predstavitev Letnega poročila 
Zavoda za turizem Nova Gorica in Vipavska dolina za leto 2023. Besedo preda poročevalki Eriki 
Lojk, direktorici zavoda.

Erika Lojk predstavi letno poročilo zavoda. Izpostavi povišan indeks nočitev v občini, igralniški 
gostje nižajo dobo prenočitev, v pretežni meri gre za italijanske goste. Pove, da je obisk spletne 
strani zavoda dober in da novice dobro odmevajo tudi v tujih medijih. V letu 2024 začrtuje zavod 
sedem večjih projektov. 
Letno poročilo je sestavni del gradiva za 10. redno sejo Občinskega sveta. 

Župan pove, da je poročilo obravnaval Odbor za gospodarstvo in proračun. Besedo preda 
njegovemu predsedniku, Urbanu Martinuču.

Urban Martinuč pove, da se je odbor seznanil s poročilom in enako predlaga tudi Občinskemu 
svetu.

Župan odpre razpravo. 

Nedeljko Gregorič vpraša o strošku zaposlenega na TIC-u Bukovica in ali se stroški pokrivajo. 
- Erika Lojk oceni, da je obisk povišan tekom sezone, namenjene bodo dodatne aktivnosti 

za promocijo. TIC je namenjen tudi spodbujanju sobodajalstva in za pomoč občanom pri 
odpiranju te dejavnosti. Zaposlena na TIC Bukovica istočasno opravlja tudi delo zavoda.

Urban Martinuč zanimajo ga možnosti povečanja virov prihodkov na strani tržne dejavnosti in 
kakšne so možnosti za podaljšanje dobe nočitev, ki občini predstavljajo vir dohodka z naslova 
turistične takse.  

- Erika Lojk pove, da se zavod financira s strani občin ustanoviteljic, tržne dejavnosti in tudi 
projektov. Kot dodatno ponudbo izpostavi trgovine znotraj TIC-ov, kjer se lahko prodajajo 
tudi produkti višjega cenovnega ranga. Glede podaljšanja števila nočitev opozori, da je ta 
destinacija precej tranzitna. Zavod bo temu namenjal dodatne aktivnosti.

Andraž Furlan opozori na dolgo mrtvo sezono in nizek obisk v TIC-ih. Pozove h iskanju produktov, 
ki bodo turiste zadržali in privabili v času celotne sezone. Zanima ga, kakšno strategijo ima zavod 
za mesece, ko je manj gostov.

- Erika Lojk pove, da so rešitve zajete v strategiji, produkte pa morajo zasnovati ponudniki.

Ava Rajh vpraša o vključitvi naše občine v trajnostni turizem. Zanima jo povezovanje zavoda z 
lokalnimi koordinatorji. Vpraša, kdaj bo mogoče v TIC-u Bukovica zaživela trgovina z domačimi 
produkti. Opozori na povišano sofinanciranje plač.

- Erika Lojk odgovori, da bo presoja za trajnostni turizem naše občine izvedena v tem letu. 
Trgovina je mišljena za vse lokacije. Indeks pri plačah se je spremenil zaradi novega 
sistem razdelilnika plač. 

Viktor Trojer meni, da je občina ekonomsko neupravičena, da je članica zavoda, saj so finančne 
koristi minimalne. 
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Župan da na glasovanje Sklep o seznanitvi z Letnim poročilom Zavoda za turizem Nova Gorica 
in Vipavska dolina za leto 2023.

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15
ZA: 15
PROTI: 0

ZA PROTI
Urban Martinuč X 
Andraž Furlan X
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec X
Tamara Rusjan X
Vinko Jarc     X 
Viktor Trojer X
Marko Švara X
Marko Furlan X
Aleš Furlan X
Nedeljko Gregorič X
Borut Zorn X
Benjamina Mikuž     X 
Ava Rajh X

Sklep je sprejet.

K 5) Potrditev presežka prihodkov nad odhodki Javnega zavoda za turizem Nova Gorica in 
Vipavska dolina (poročevalka: Erika Lojk, direktorica zavoda).

Župan nadaljuje sejo s peto točko dnevnega reda, ki obravnava Sklep o potrditvi presežka 
prihodkov nad odhodki Javnega zavoda za turizem Nova Gorica in Vipavska dolina. Besedo 
preda poročevalki Eriki Lojk, direktorici zavoda.

Erika Lojk pove, da ima zavod  8.410 evrov presežka prihodkov nad odhodki. Zavod podaja 
prošnjo, da občina odobri uporabo teh sredstev za nadgradnjo računalniškega programa.

Župan pove, da je točko obravnaval Odbor za gospodarstvo in proračun. Besedo preda 
njegovemu predsedniku, Urbanu Martinuču.

Urban Martinuč pove, da se je odbor potrdil predlagano porabo presežka.

Župan odpre razpravo. Razprave ni.

Župan da na glasovanje sklep o potrditvi porabe presežka prihodkov nad odhodki Javnega 
zavoda za turizem Nova Gorica in Vipavska dolina.

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15
ZA: 15
PROTI: 0

ZA PROTI
Urban Martinuč X 
Andraž Furlan X
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec X
Tamara Rusjan X
Vinko Jarc     X 
Viktor Trojer X
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Marko Švara X
Marko Furlan X
Aleš Furlan X
Nedeljko Gregorič X
Borut Zorn X
Benjamina Mikuž     X 
Ava Rajh X

Sklep je sprejet.

K 6) Soglasje k zadolžitvi Javnega zavoda za turizem Nova Gorica in Vipavska dolina 
(poročevalka: Erika Lojk, direktorica zavoda).

Župan preide na šesto točko, ki obravnava Soglasje k zadolžitvi javnega zavoda za turizem 
Nova Gorica in Vipavska dolina. Besedo preda poročevalki Eriki Lojk, direktorici zavoda.

Erika Lojk pojasni, da gre za najem revolving kredita, ki bi bil namenjen projektu. Kredit bi 
omogočal poslovanje zavoda brez likvidnostnih težav.

Župan pove, da je točko obravnaval Odbor za gospodarstvo in proračun. Besedo preda 
njegovemu predsedniku, Urbanu Martinuču.

Urban Martinuč pove, da se je odbor potrdil izdajo soglasja k zadolžitvi.

Župan odpre razpravo.

Ava Rajh vpraša, ali je potrjenih vseh sedem projektov. 
- Erika Lojk pove, da zavod čaka še na eno uradno potrditev. 

Nedeljko Gregorič zanima ga vrednostno prekrivanje kredita – ali kredit pokriva jamstvo nad 
pridobljenimi projekti. Vpraša o časovnem obdobju uporabe kredita.

- Erika Lojk pove, da vsi projekti niso vključeni v finančni načrt, saj še niso vsi dokončno 
potrjeni. Revolving kredit bo koriščen ob dvakratnem poročanju. Predvidene obresti bodo 
znašale 118 evrov za celo leto. Občine ne podajajo poroštva. 

Župan da na glasovanje sklep o soglasju k zadolžitvi Javnega zavoda za turizem Nova Gorica in 
Vipavska dolina.

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15
ZA: 15
PROTI: 0

ZA PROTI
Urban Martinuč X 
Andraž Furlan X
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec X
Tamara Rusjan X
Vinko Jarc     X 
Viktor Trojer X
Marko Švara X
Marko Furlan X
Aleš Furlan X
Nedeljko Gregorič X
Borut Zorn X
Benjamina Mikuž     X 
Ava Rajh X

Sklep je sprejet.
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Prekinitev seje 18.11.
Nadaljevanje seje 18.29.

K 7) Poročilo o izvedenih aktivnostih iz LEK v letu 2023 ter plan aktivnosti za leto 2024 
(poročevalec: Rajko Leban, direktor agencije Golea).

Župan nadaljuje sejo s sedmo točko dnevnega reda, ki obravnava Poročilo o izvedenih aktivnostih 
iz LEK v letu 2023 ter plan aktivnosti za leto 2024. Besedo preda Rajku Lebanu, direktorju 
agencije Golea.

Rajko Leban predstavi poročilo o izvedenih aktivnostih LEK v letu 2023 ter plan aktivnosti za leto 
2024. Oba dokumenta sta sestavni del gradiva za 10. redno sejo OS. 
Pove, da je občina naredila veliko na področju energetske oskrbe – energetsko je sanirala OŠ 
Renče in uredila ogrevanje z biomaso, Zdravstveni dom Renče je prva skoraj ničenergijska javna 
stavba v občini, postavljene so polnilnice za električne avtomobile, občina je vključena v zeleno 
shemo turizma ... Veliko investicijskih del je namenjenih prenovi javne razsvetljave, obnovi 
vodovoda in kanalizacije. Izdelan je bil PHP izračun za telovadnico Renče in obnovljene 
energetske izkaznice.
V načrtu je obnova streh, izdelava novega energetskega koncepta v skladu z novimi energetskimi 
direktivami EU. Občina izvaja aktivnosti na področju solarizacije na obeh osnovnih šolah – najprej 
je potrebna statika, pridobitev požarne varnosti in soglasje Elektro Primorske … 

Župan pove, da so študije in PZI-ji v pripravi. Cilj je prijava že na prvi možen razpisni rok za 
sofinanciranje postavitve sončnih panelov na objekte v občinski lasti. 
Župan odpre razpravo. 

Borut Zorn zanima ga, ali gre pri razpisu za več sončnih elektrarn z močjo do 43 kW.
- Rajko Leban pove, da je na strehi lahko montirana močnejša elektrarna, v merilnem mestu 

pa mora znašati moč do 43 kW. Cilj je, da bodo merilna mesta razdeljena tako, da bo 
izplen največji in da bo mogoča kompenzacija energije za celo leto. 

Nedeljko Gregorič pove, da zelo podpira projekte za postavitev sončnih elektrarn. Opozori, da so 
soglasja veljavna eno leto in da je potrebno projekte realizirati. Vpraša o možnosti podaljšanja 
soglasij, saj gre za veliko finančno obvezo.

- Rajko Leban pojasni, da je soglasje veljavno dve leti in da ga je možno podaljšati. Večji 
izziv predstavlja stara zakonodaja, ki se izteče to leto. Rok za izvedbo določa razpis, ki je 
vezan na Načrt za okrevanje in odpornost, kar pomeni, da morajo biti zaključeni projekti 
do decembra 2025.

- Nedeljko Gregorič vpraša, koliko je elektrarn bi bilo mogoče postaviti.
- Rajko Leban pojasni, da je vloženih 6 vlog za elektrarne po stari zakonodaji, 2 za po novi 

zakonodaji. 
- Župan še doda, da bi strošek znašal 260.000 evrov, 190.000 sredstev bi bilo povrnjenih. 

Čistega vložka bi bilo 70.000 evrov, ki pa bi bil poplačan v 7 letih. 

Župan da na glasovanje sklep o seznanitvi s Poročilom o izvedenih aktivnostih iz LEK v letu 2023 
ter planom aktivnosti za leto 2024.

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15
ZA: 15
PROTI: 0

ZA PROTI
Urban Martinuč X 
Andraž Furlan X
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
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Alan Rijavec X
Tamara Rusjan X
Vinko Jarc     X 
Viktor Trojer X
Marko Švara X
Marko Furlan X
Aleš Furlan X
Nedeljko Gregorič X
Borut Zorn X
Benjamina Mikuž     X 
Ava Rajh X

Sklep je sprejet.

K 8) Predstavitev Letnega poročila JZ OŠ Lucijana Bratkoviča Bratuša Renče za leto 2023 
(poročevalka: Teja Živec Kavčič, ravnateljica zavoda).

Župan preide na osmo točko dnevnega, ki obravnava predstavitev Letnega poročila JZ OŠ 
Lucijana Bratkoviča Bratuša Renče za leto 2023. Besedo preda poročevalki, Teji Živec Kavčič, 
ravnateljici zavoda.

Teja Živec Kavčič predstavi Letno poročilo JZ OŠ Lucijana Bratkoviča Bratuša Renče za leto 
2023, ki je sestavni del gradiva za 10. redno sejo OS. 

Župan pove, da je gradivo obravnaval Odbor za družbene dejavnosti, zato preda besedo 
njegovemu predsedniku.

Marko Švara pove, da ODD na vsebinski del poročila nima večjih pripomb. Odbor je na seji sklenil, 
da od poročila ravnateljice na seji OS pričakuje obširnejšo predstavitev poslovanja zavoda v letu 
2023. Težave ostajajo pri kritju materialnih stroškov, na nerešena vprašanja bo odgovorila 
naročena revizija. 

Župan pojasni, da je revizijo naročila občina. Ta teden je predviden sestanek z revizorko. V 
proračunu občine so predvideni stroški šole, kot jih je občina sama preračunala, saj ni pravočasno 
prejela ustreznih podatkov s strani OŠ.  
Župan odpre razpravo.

Aleš Furlan vpraša, ali bo šola sklenila novo pogodbo oziroma aneks za kritje mesečnih stroškov, 
ki trenutno znašajo približno 9.000 evrov mesečno. Zanima ga, ali je občina že nakazala dobrih 
29.000 evrov. Vpraša, zakaj je občina zavračala zahtevke za refundacijo stroškov. Ali 80.000 
evrov v proračunu zadošča za prenovo kuhinje, kot jo šoli nalaga inšpekcija. Zanima ga ali je 
ravnateljica prejela uradna in pravočasna vabila ter zakaj se sej občinskega sveta ni udeležila. 

- Teja Živec Kavčič pove, da do razhajanj prihaja zaradi neusklajenosti glede procenta pri 
obračunavanju tržne dejavnosti. Revizijsko poročilo bo pokazalo pravo sliko. Poudari, da 
so bili zahtevki skladni s priporočilom državne revizorke. 
Potrdi, da so sredstva s strani občine že bila nakazana. 
Meni, da bi sredstva za prenovo kuhinjo morala biti višja, saj trenutna kuhinja ne omogoča 
dodatnih kapacitet. Rok je mogoče zamakniti, če bo inšpektorici posredovana ustrezna 
časovnica dela. POŠ Bukovica lahko začasno premesti težave s kuhinjo za nekaj 
mesecev.
Potrdi, da je vabila na seje prejela, o odsotnosti je seznanila občino. Pove, da je prednost 
dala sestankom z ministrstvom.

Ava Rajh vpraša, ali sprememba zakona o šolski prehrani vpliva na prenovo kuhinje. Prosi za 
pojasnilo glede zvišanja kratkoročne terjatve do občine. Vpraša, ali je šola poiskala revizorsko 
službo, kot ji je s sklepom naložil občinski svet. 
Župana pa vpraša glede rokov zaključka oziroma rezultatov revizije.

- Teja Živec Kavčič odgovori, da zakon ne bi smel vplivati na prenovo kuhinjo, večji izziv 
predstavljajo brezplačni obroki za vse, saj je potrebno ustrezno predvideti nove zaposlitve, 
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ki bodo financirane s strani ministrstva. Izziv so tudi številne diete, ki zahtevajo svoj prostor 
za pripravo obroka, kuhinja pa nima možnosti širitve. 
Glede terjatev bo posredovala odgovor računovodkinja.
Glede ponudb za revizijo pove, da so revizorji zasedeni in da je poklicala 40 revizijskih 
hiš, ki so zasedene za leto dni vnaprej. Prispele ponudbe je posredovala na občinski 
naslov. 

- Župan pove, da je bilo prvo povpraševanje poslano glede izgube zadnjih dveh let. Občina 
pa je najela revizorja, kjer bo leto 2023 proučeno kot referenčno leto, pregledane bodo 
vse stroškovne postavke. Občina bo predlagala pripravo vmesnega poročila. 
Pojasni še, da občina sodeluje z zunanjim projektantom za kuhinje. Za popravilo nujnih 
zadev, kot jih nalaga inšpektorat, bi zadostovalo približno 20.000 evrov, celovita prenova  
bi znašala 150.000 evrov, 80.000 evrov omogoča dobro prenovo znotraj možnih 
gabaritov. Podan je predlog za fazno prenovo, ki bo povečala možnost priprave večje 
količine hrane. 

Nedeljko Gregorič izpostavi še vedno nepojasnjeno izgubo iz let 2021 in 2022. Meni, da bi bilo 
bolj korektno, da se revizija opravi za omenjeni leti. 
Izpostavi visok strošek elektrike – vpraša, ali obstaja ločen števec za kotalkarsko dvorano in 
nogometno igrišče.

- Župan potrdi, da so števci ločeni. Potrdi, da je bila investicija v kotlovnico dobra, izpostavi 
pa bolj smiselno umestitev na drug prostor, kar bi omogočilo širjenje drugih šolskih 
prostorov. Šola plačuje sekance glede na kW proizvedene energije. 

- Nedeljko Gregorič dopolni vprašanje za ravnateljico – iz poročila je razvidno, da je šola 
poslovala s 745 evri dobička, upoštevajoč terjatev občini v višini 71.748 evrov. Če občina 
ne plača tega, ima šola izgubo. Zanima ga, kaj bo šola v tem primeru naredila. Vpraša za 
mnenje o reviziji za leta, ko ravnateljice še ni bilo na tej funkciji. 

- Teja Živec Kavčič pove, da je strošek nastal iz materialnih stroškov. Del izgube je nastal 
glede na plačila zaposlenih v kuhinji, ki niso bila refundirana. Ostala pojasnila glede 
negativnega poslovanja bo podala revizija.  

- Župan pojasni, da bo najverjetneje revizija potekala dolgo in da lahko svetniki še pred tem 
pričakujejo poročilo s strani Nadzornega odbora.  

Andraž Furlan potrdi, da je občina aktivno pristopila k reševanju inšpekcijske odločbe glede 
sanacije kuhinje. Vpraša, kako se šola spopada z ohranjanjem visokega nivoja poučevanja ob 
velikem številu učencev, ki imajo razvojne motnje ali ki ne razumejo slovenskega jezika. 

- Teja Živec Kavčič odgovori, da je za tuje otroke na voljo dodatna kvota ur za poučevanje 
jezika. Pove, da so otroci motivirani za učenje, potrebno pa bo reševanje problema na 
nacionalni ravni.  

- Župan še doda, da je tudi občina seznanjena z novimi smernicami zakonodaje.

Urban Martinuč prosi za seznanitev z vsebino sestanka z revizorko in akcijskim načrtom. 
Predlaga nov sklep in sicer: »Občinski svet Občine Renče-Vogrsko se je seznanil z Letnim 
poročilom javnega zavoda OŠ Renče za leto 2023. Hkrati občinski svet poziva vodstvo šole, da 
finančne načrte, poročila ter morebitna dodatno zahtevana pojasnila s strani revizijske družbe, 
občinske uprave ali občinskega sveta, dostavlja v dogovorjenih rokih in v skladu z usmeritvami, 
računovodskimi standardi ter predpisi.« Meni, da bi sprejetje takega sklepa bilo v izogib 
morebitnim novim nejasnostim.

Marko Švara vpraša o sodelovanju s POŠ Vogrsko. Poda pobudo, da učenci OŠ Renče ponovno 
sodelujejo ob občinskem slavnostnem dvigu zastave. 

- Teja Živec Kavčič pove, da se zaveda, da je bila šola močno vpeta v lokalno dogajanje. 
Novi in mlajši učitelji prihajajo iz drugih krajev in imajo po službi druge obveznosti. Pove, 
da bo učitelje spodbudila k sodelovanju. 

- Marko Švara pričakuje, da bo sodelovanje zopet obujeno. Izpostavi možnost prilagajanja 
dneva prireditev. 

- Teja Živec Kavčič pove, da bo, kar je v njeni moči, naredila. 
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Borut Zorn predlaga razdelitev stroškov revizije. Izpostavi pobratenje KS Renče s Štarancanom 
in da so 4. in 5. razred hodili na izmenjave s tem krajem. Zanima ga, če je v kak šolski projekt 
vključen tudi Štarancan. 

- Teja Živec Kavčič pove, da trenutno ni noben projekt izpeljan skupaj s pobrateno občino. 
Predvidena je nova sklenitev sodelovanja z novim šolskim letom.

Župan da na pobudo svetnika Urbana Martinuča na glasovanje sklep o seznanitvi z Letnim 
poročilom javnega zavoda OŠ Renče za leto 2023. Hkrati občinski svet poziva vodstvo šole, da 
finančne načrte, poročila ter morebitna dodatno zahtevana pojasnila s strani revizijske družbe, 
občinske uprave ali občinskega sveta, dostavlja v dogovorjenih rokih in v skladu z usmeritvami, 
računovodskimi standardi ter predpisi.

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15
ZA: 15
PROTI: 0

ZA PROTI
Urban Martinuč X 
Andraž Furlan X
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec X
Tamara Rusjan X
Vinko Jarc     X 
Viktor Trojer X
Marko Švara X
Marko Furlan X
Aleš Furlan X
Nedeljko Gregorič X
Borut Zorn X
Benjamina Mikuž     X 
Ava Rajh X

Sklep je sprejet. 

K 9) Potrditev presežka prihodkov nad odhodki JZ OŠ Lucijana Bratkoviča Bratuša Renče 
za leto 2023 (poročevalka: Teja Živec Kavčič, ravnateljica zavoda in Vladimira Gal Janeš, 
Višji svetovalec).

Župan preide na deveto točko dnevnega reda, ki obravnava Potrditev presežka prihodkov nad 
odhodki JZ OŠ Lucijana Bratkoviča Bratuša Renče za leto 2023. Besedo preda višji svetovalki, 
Vladimiri Gal Janeš.

Vladimira Gal Janeš pojasni, da svet zavoda ugotovil presežek prihoda nad odhodki v letu 2023 
in sprejel sklep, da se ustanoviteljico zaprosi za soglasje za porabo presežka iz tržne dejavnosti 
za nakup kuhinjskih pripomočkov, 118 evrov iz presežka javne službe pa naj ostane 
nerazporejen. 

Župan pove, da je gradivo obravnaval Odbor za družbene dejavnosti, zato preda besedo 
njegovemu predsedniku.

Marko Švara povzame, da ODD predlaga, da celoten znesek presežka prihodkov nad odhodki 
ostane nerazporejen. Iz vloge namreč ne izhaja, ali gre za nabavo kuhinjskih pripomočkov za 
javno službo ali za tržno dejavnost. 

Župan pojasni, da sta zato v gradivu oblikovana dva sklepa.

Župan odpre razpravo. Razprave ni.
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Župan da najprej na glasovanje sklep po predlogu zavoda: Sklep o potrditvi presežka prihodkov 
nad odhodki JZ OŠ Lucijana Bratkoviča Bratuša Renče za leto 2023.

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15
ZA: 10
PROTI: 4

ZA PROTI
Urban Martinuč X 
Andraž Furlan X
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec X
Tamara Rusjan X
Vinko Jarc     
Viktor Trojer X
Marko Švara X
Marko Furlan X
Aleš Furlan X
Nedeljko Gregorič X
Borut Zorn X
Benjamina Mikuž     X 
Ava Rajh X

Sklep je sprejet. 

Župan ker je na dnevnem redu predvidenih še 10 točk, odpre razpravo o nadaljevanju seje ali o 
prekinitvi.

Ava Rajh predlaga, da se v prihodnje poda manj točk znotraj ene seje. Predlaga nadaljevanje na 
drug dan.

- Župan pove, da je občinska uprava sprva predvidela samo 13 točk, nato so svoja poročila 
dodali zavodi. 

Aleš Furlan predlaga nadaljevanje seje na drug dan.

Nedeljko Gregorič se pridružuje predhodnim mnenjem. 

Borut Zorn meni, da je za današnji dan preveč točk, da bi vse izpeljali danes.

Viktor Trojer izpostavi, da seja traja že štiri ure, da je razprava brezpredmetna, saj je potrebno 
glasovati o nadaljevanju ali prekinitvi seje.

Aleš Furlan pove, da se bodo točke nadaljevale znotraj iste seje na drug dan in da ne gre za 
premestitev točk na sejo čez mesec dni. 

Viktor Trojer izpostavi 3 možnosti: prekinitev, premestitev točk na 11. redno sejo ali pa 
nadaljevanje te seje.

Župan da na glasovanje nadaljevanje 10. redne seje na današnji dan.

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15
ZA: 3
PROTI: 11

ZA PROTI
Urban Martinuč X
Andraž Furlan X
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Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec
Tamara Rusjan X
Vinko Jarc      X
Viktor Trojer    X
Marko Švara    X
Marko Furlan X
Aleš Furlan X
Nedeljko Gregorič X
Borut Zorn X
Benjamina Mikuž      X
Ava Rajh X

Nadaljevanje seje ni sprejeto.

Župan da na glasovanje nadaljevanje 10. redne seje na drug dan.

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15
ZA: 13
PROTI: 1

ZA PROTI
Urban Martinuč X
Andraž Furlan X
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec X
Tamara Rusjan
Vinko Jarc X
Viktor Trojer X
Marko Švara X
Marko Furlan X
Aleš Furlan X
Nedeljko Gregorič X
Borut Zorn X
Benjamina Mikuž X
Ava Rajh X

Nadaljevanje seje na drug dan je sprejeto.

Prekinitev seje dne 26. 3. 2024, ob 20.17.

Sejo je sklical župan Občine Renče–Vogrsko, Tarik Žigon. Nadaljevala se je 28. 3. 2024, ob 18.03 
uri.

Vabljeni: člani občinskega sveta, občinska uprava in mediji.

Na seji so prisotni:

1. člani občinskega sveta in župan: Urban Martinuč, Andraž Furlan, Tanja Zorn Stepančič, 
Stanka Abramič, Alan Rijavec, Tamara Rusjan, Vinko Jarc, Viktor Trojer, Marko Švara, 
Aleš Furlan, Nedeljko Gregorič, Borut Zorn, Ava Rajh in Tarik Žigon.

Opravičeno odsoten: Marko Furlan, Benjamina Mikuž.

2. občinska uprava.

K 10) Poročilo župana in pregled sklepov prejšnje seje.
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Župan nadaljuje deseto redno sejo z deseto točko dnevnega reda
Predstavi sklepe, ki jih Občinski svet sprejel na 9. redni seji: Odlok o proračunu Občine Renče-
Vogrsko za leto 2024, Načrt ravnanja s stvarnim premoženjem za leto 2024, Sklep o 
nadomestnem članu ustanovitelja v svetu zavoda Goriška lekarna in Sklep o pristopu k Skupnosti 
občin Slovenije. Vsi sprejeti akti so bili objavljeni v Uradnih objavah št. 1/2024 z dne 1. 2. 2024. 
Na 5. dopisni seji pa je občinski svet sprejel Pravilnik o ohranjanju in spodbujanju razvoja 
kmetijstva, gozdarstva in podeželja v Občini Renče – Vogrsko. Pravilnik je bil objavljen v Uradnih 
objavah št. 4/2024 z dne 26. 2. 2024. Na seji je bil tudi sprejet sklep, da NO pregleda prodajo 
nepremičnine parc. št.: 464/50 k.o. Bukovica. Sklep je bil posredovan NO.
Predstavi poročilo, ki je sestavni del gradiva za 10. redno sejo.
Izpostavi sestanek z Ministrstvom za infrastrukturo sestanek glede ureditve vašega jedra v 
Renčah in šolskih okolišev. Glede sestanka za revizijo poslovanja OŠ Renče pove, da je občina 
podala pobudo za pregled vseh stroškovnih mest. Potrebno bo oblikovati aneks za kritje stroškov 
financiranja upravičenih stroškov.

Beti Čufer še doda, da bo revizija v korist obem stranem, posredovana je bila obsežna 
dokumentacija. Revizorka bo pripravila načrt revizije, ki ga mora odobriti Nadzorni odbor. Revizija 
naj bi se izvajala v maju in juniju, julija lahko pričakujemo revizijsko poročilo. 

Župan nadaljuje s povzetkom sestanka z DRSV – za zid 1 manjkajo pogodbe za dodaten ukrep 
proti nogometnemu igrišču. Pogodbe mora pred podpisom potrditi DRSV. Pripravljeni so DGD za 
zid in cesto, v pripravi pa PZI. Stroški za refundacijo so odobreni.

K 11) Vprašanja in pobude svetnikov. 

Župan preide na 11. točko, ki obravnava vprašanja in pobude svetnikov, zato jim preda besedo. 

Aleš Furlan vpraša, kdaj bo izvedena montaža akustičnega stropa v ZD Vogrsko in kdaj bodo v 
sistemu PISO vidne premembe OPN-ja. Zanimajo ga načrti na območju kazinoja Paquito.  
Poda predlog, da se zaradi umika obvoznice Volčja Draga iz državnega načrta, uredi pločnik ali 
druga makadamska pot za pešce, saj od zapornic do Lakenessa ni varne peš poti. Prosi da se s 
strani DRSI dobi pismen odgovor o tem, kdaj se bo začelo s pločnikom Dombrava in ureditve 
brežine pri smreki zaradi boljše preglednosti. Predlaga, da se pridobi dovolilo, s katerim lahko 
občina uredi vsaj pločnik na Dombravi. 
Opozori, da je iz KS Vogrsko odstopil član in naj se ga ustrezno umakne iz liste prejemnikov e-
pošte.  

- Župan odgovori, da je montaža akustičnega stropa v planu, prioriteto pa imajo dela za 
vodovod Vogrsko. Posodobitev OPN je v sistemu PISO vidna že od začetka leta. 
Glede kazinoja Paquito pove, da je začasno prekinjena igralniška dejavnost zaradi mrtve 
sezone, hotel pa obratuje. Igralnica bo ponovno odprta z začetkom sezone.
Pove, da je 12. aprila načrtovan sestanek z DRSI, kjer bo izpostavljena tudi ta pobuda, v 
maju pa je potrjena seja Sveta regije, kjer bo prisotna tudi ministrica.
Mailing lista glede članov KS Vogrsko bo ustrezno posodobljena.

Tanja Zorn Stepančič opozori, da je parkirišče pred Zdravstvenim domom Renče vedno 
zasedeno, saj ga uporabljajo prebivalci trga, za paciente zdravstvenega doma pa zmanjka 
prostora.

- Župan odgovori, da bo pripravljena pobuda za ureditev modre cone.

Nedeljko Gregorič vpraša, katera revizijska hiša bo izvedla postopek in kakšen bo strošek.
Glede Martexa ga zanima, kakšno je pojasnilo glede hrupa in zvokov mletja.
O Parku Lakeness vpraša, kakšne ponudbe so v postopku zbiranja za končno ureditev območja 
in če je mogoča realizacija še v tem letu. 
Opozori, da polnilnico v Renčah pogosto uporabljajo italijanski avtomobili. Vpraša, koliko časa bo 
ta polnilnica brezplačna.
Vpraša še, kako potekajo aktivnosti glede projekta Lago.



Stran 19 od 27

- Župan za revizijo odgovori, da pogodba še ni sklenjena, zato o točnem imenu še ne more 
govoriti.  
Na temo Martexa odgovori, da je sodišče izdalo sklep o potrditvi prodajne pogodbe. 
Stečajni upravitelj mora tako izpolniti svoj del pogojev in  izprazniti prostor. Nekatere vreče 
naj bi že bile odpeljane. 
Glede parka v Volčji Dragi pove, da potekajo koordinacije s projektantom. Potreben bo 
sestanek z DRSV, saj se še vedno čaka poročilo o poplavni ogroženosti območja. Cilj je, 
da park zaživi do poletja. 
Uporaba polnilnice v Renčah je še vedno brezplačna, saj je del evropskega projekta. 
Za projekt Lago je parcelacija že vpisana v sistem PISO, v pripravi je razpis, skladno s 
sklepom OS. 

Ava Rajh zanima jo, kako lahko dostopa in vpogleda v neformalne zapisnike s srečanj svetnikov.
Prosi za pojasnila, kako so se v zaključnem računu upoštevala priporočila NO.
Poda pobudo, da se tudi seje odborov in komisij snema ter vodi zapisnike, ki bi bili berljivi in kjer 
bi bilo razvidno, kako je kdo glasoval.
Opozori, da ima občina v zadevi Martex kot ločitveni upniki parcele kot garancijo in da se te iste 
parcele sedaj prodajajo.

- Župan odgovori, da interni zapisniki niso javno objavljeni, lahko pa jih pošlje svetnici na e-
pošto.

- Beti Čufer pove, da so priporočila Nadzornega odbora glede zaključnega računa navadno 
takšna, da spodbujajo k več investicijam. O zakonitosti priprave zaključnega računa ni 
pripomb. 

- Ava Rajh povzame lanskoletne pripombe NO, da naj se investicije zaključijo v doglednem 
roku.

- Beti Čufer pove, da se s priporočili strinja. Če se investicije podaljšujejo, je to zaradi 
utemeljenih razlogov in pogojev. NO ni dal priporočila, da je karkoli narobe s samim 
zaključnim računom. 

- Župan pove da NO pregleduje zakonitost postopkov. Svetnici predlaga, da pobudo za 
snemanje sej delovnih teles posreduje na SPK, da se spremembo umesti v Poslovnik. 

K 12) Sklep o podelitvi občinskih priznanj v letu 2024 (poročevalec: Viktor Trojer, 
predsednik KMVVI).

Župan preide na dvanajsto točko dnevnega reda, ki obravnava Sklep o podelitvi občinskih 
priznanj v letu 2024. Besedo preda poročevalcu Viktorju Trojerju, predsedniku KMVVI.

Viktor Trojer pove, da so prispeli trije predlogi za dve osebi. KMVVI je vloge prejela in sprejela 
sklep, da se poda dve priznanji: Ireni Komar Plaketo za druge posebne primere, ki so prispevali 
k ugledu, razvoju in prepoznavnosti Občine Renče-Vogrsko, Draganu Zornu pa Plaketo Občine 
Renče-Vogrsko za večletne izjemne uspehe oziroma vrhunske dosežke na posameznih področjih 
družbenih dejavnosti.
KMVVI je prijave odpirala glede na čas prejema, zato druga prijava za podelitev nagrade Draganu 
Zornu ni bila vrednotena. Odlok o podelitvi občinskih priznanj določa podelitev le enega priznanja.

Župan odpre razpravo.

Nedeljko Gregorič vpraša, če lahko občinski svet podeli tri priznanja in eno plaketo.
- Viktor Trojer odgovori, da se posebno priznanje (zlati grb) podeli samo enkrat v mandatu, 

tri priznanja pa se lahko podelijo trem različnim osebam.
- Nedeljko Gregorič pove, da ga moti, ker je en kandidat prejel dve prijavi s strani dveh 

različnih pobudnikov in da se je točkovalo samo prvo prijavo.
- Viktor Trojer odgovori, da si je KMVVI Odlok o priznanjih Občine Renče–Vogrsko tolmačila 

tako, da lahko ena oseba prejme eno občinsko priznanje. 

Vladimira Gal Janeš pove, da je KMVVI upoštevala 4. člen Odloka o priznanjih Občine Renče–
Vogrsko, ki navaja plaketo v ednini, za enega posameznika. 
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Nedeljko Gregorič vpraša, da se je navadno podeljevalo tri priznanja. Vpraša, kaj je s kandidatom 
z Vogrskega. 

- Župan odgovori, da ni prispela nobena pobuda za podelitev priznanja v Vogrsko. 
- Marko Švara predlaga, da s 5. členom Odloka o priznanjih Občine Renče–Vogrsko župan 

predlaga podelitev izredne nagrade. Meni, da je do naslednje seje še čas, da se najde 
ustreznega kandidata. 

- Župan pove, da bo v tem primeru potrebno sklicati dopisno sejo.

Borut Zorn pove, da se je v preteklosti že zgodilo, da sta v eno KS prispeli dve nagradi, ker KMVVI 
ni prejela predlogov iz vseh treh KS-jev. 

Marko Švara doda, da je zgolj želel izpostaviti še eno izmed možnosti vlaganja predlogov za 
podelitev priznanj. 

Ava Rajh vpraša, katera izmed dveh prispelih utemeljitev za podajo priznanja bo prebrana na 
slavnostni seji. 

- Viktor Trojer pove, da bo prebrana ena obrazložitev – tista, ki je bila obravnavana na seji 
KMVVI. 

- Ava Rajh meni, da bi morale biti prebrani obe utemeljitvi. 
- Župan pove, da se druga vloga ni obravnavala, saj je že s prvo vlogo bil kandidat potrjen. 

Zato bo prebrana zgolj ta obrazložitev.

Aleš Furlan vpraša, kako je bilo to točkovano. Meni, da če bi bili ocenjeni obe vlogi, da bi morala 
biti upoštevana tista, ki bi prejela več točk. Predlaga pet minutni odmor, da se v tem času sestane 
SPK in ustrezno tolmači odlok.

Andraž Furlan predlaga, da se na slavnostni seji pojasni, da sta za isto osebo prispeli dve vlogi.

Viktor Trojer pove, da KMVVI v svojem sklepu ni navedla, kdo je bil vlagatelj pobude za podelitev 
priznanja. Predlog KMVVI je dokončen, Občinski svet naj o tem glasuje.

Župan pojasni, da bo na slavnostni seji ustrezno obrazloženo, da je predlog prišel z dveh strani. 
Danes se bo glasovalo na podlagi kandidata in ne na podlagi predlagatelja.

Nedeljko Gregorič predlaga, da odločanje o tako posebnih primerih uredi SPK in to ustrezno 
navede v Odloku o nagradah. 

Župan da na glasovanje sklep o podelitvi občinskega priznanja v letu 2024 Ireni Komar.

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 13
ZA: 13
PROTI: 0

ZA PROTI
Urban Martinuč X 
Andraž Furlan X
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec X
Tamara Rusjan X
Vinko Jarc     X 
Viktor Trojer X
Marko Švara X
Marko Furlan
Aleš Furlan X
Nedeljko Gregorič X
Borut Zorn X
Benjamina Mikuž     
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Ava Rajh X
Sklep je sprejet. 

Župan da na glasovanje sklep o podelitvi občinskega priznanja v letu 2024 Draganu Zornu.

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 13
ZA: 13
PROTI: 0

ZA PROTI
Urban Martinuč X 
Andraž Furlan X
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec X
Tamara Rusjan X
Vinko Jarc     X 
Viktor Trojer X
Marko Švara X
Marko Furlan
Aleš Furlan X
Nedeljko Gregorič X
Borut Zorn X
Benjamina Mikuž     
Ava Rajh X

Sklep je sprejet. 

K 13) Soglasje k imenovanju direktorja javnega zavoda Goriške lekarne Nova Gorica 
(poročevalec: Viktor Trojer, predsednik KMVVI).

Župan preide na trinajsto točko dnevnega reda, ki obravnava Soglasje k imenovanju direktorja 
javnega zavoda Goriške lekarne Nova Gorica. Besedo preda poročevalcu Viktorju Trojerju, 
predsedniku KMVVI.

Viktor Trojer pove, da se je na razpis za delovno mesto prijavil samo dosedanji direktor. Svet 
zavoda je prijavo obravnaval in potrdil, zato enako predlaga KMVVI tudi občinskemu svetu.

Župan odpre razpravo. Razprave ni.

Župan da na glasovanje sklep o podaji soglasja k imenovanju Ester Košiček za direktorico 
Goriške lekarne Nova Gorica.

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 13
ZA: 13
PROTI: 0

ZA PROTI
Urban Martinuč X 
Andraž Furlan X
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec X
Tamara Rusjan X
Vinko Jarc     X 
Viktor Trojer X
Marko Švara X
Marko Furlan
Aleš Furlan X
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Nedeljko Gregorič X
Borut Zorn X
Benjamina Mikuž     
Ava Rajh X

Sklep je sprejet. 

K 14) Sklep o razrešitvi člana Odbora za družbene dejavnosti  (poročevalec: Viktor Trojer, 
predsednik KMVVI).

Župan preide na štirinajsto točko dnevnega reda, ki obravnava Sklep o razrešitvi člana Odbora 
za družbene dejavnosti. Besedo preda poročevalcu Viktorju Trojerju, predsedniku KMVVI.

Viktor Trojer pove, da je KMVVI prejela predlog za razrešitev člana Nadzornega odbora in članice 
v Odboru za družbene dejavnosti. KMVVI je pregledala, ali je predlog obrazložen, o vsebini 
predloga člani niso debatirali. Komisija predlaga glasovanje o predlogu razrešitve.  

Župan preda besedo predsedniku Statutarno pravne komisije, Andražu Furlanu, ki je sklep 
obravnavala na svoji seji. 

Andraž Furlan pove, da je SPK odločila, da je postopek razrešitve članice ODD pravilen, NO pa 
ne, ker ni v skladu s Poslovnikom in Statutom. Izpostavi, da sta člana komisije in svetnika Aleš 
Furlan in Nedeljko Gregorič mnenja, da oba predloga nepravilna, saj nista v skladu z 109. členom 
Poslovnika. Obravnavana je bila tudi zahteva po obrazložitvi, ki jo podala Ava Rajh. 
SPK je sprejela sklep, da je predlog o razrešitvi članice ODD v skladu s Poslovnikom.

Župan odpre razpravo.

Ava Rajh pove, da jo osebno moti obrazložitev podana v enem stavku. Meni, da je oseba, ki jo 
želijo razrešiti zelo vestna, zagnana … Vpraša, zakaj so svetniki izbrali prav Nedo Blagonja. 

Tanja Zorn Stepančič poda repliko, da z delovanjem članice ni bilo nič narobe. Pove, da gre za 
strankarsko odločitev.

Andraž Furlan potrdi, da gre zgolj za politično odločitev – prekinitev sodelovanja Liste za VAS z 
Združenjem skupaj.

Ava Rajh pove, da bo uporabila pravna sredstva za pregled postopka razrešitve. Meni, da bi moral 
biti naveden skrajni rok za vložitev pritožbe in da je obrazložitev nemoralna. Prosi za bolj človeški 
pristop k razrešitvam. 

Aleš Furlan pove, da je bil v prejšnjem mandatu član Odbora za družbene dejavnosti, katerega 
članica je bila tudi takrat ga. Blagonja. Pove, da je veliko članov združenja Skupaj tudi v ostalih 
odborih, zato ne razume izbora razrešitve. Utemeljitev jemlje kot brezpredmetno. 

Župan pove, da sta bili v prejšnjem mandatu izvedeni dve razrešitvi, predlog za razrešitev je bila 
prav tako podana zaradi politične volje. Poudari, da se takrat ni razvila takšna debata in ni bilo 
govora o krivicah. 

Andraž Furlan pove, da se bodo števila mest po odborih razdelila glede na glasove volitev in da 
se lahko članico predlagajo ponovno.

Aleš Furlan pove, da so v prejšnjem mandatu bile obrazložitve za razrešitev Aleša Bucika in  
Franka Preglja veliko bolj tehtne.

- Župan vpraša, kaj je počel narobe Franko Pregelj.
- Aleš Furlan pove, da se ne spomni in da zato ne bo komentiral.
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Borut Zorn pove, da je ga. Blagonja dobro opravljala svoje naloge, zato je proti taki razrešitvi. 
Meni, da je zadeva preveč politično in osebno vodena.

- Župan potrdi, da je zadeva politično motivirana, nikakor pa osebno, saj gospo Blagonja 
spoštuje.

Nedeljko Gregorič meni, da je postopek pravno sporen, da je prisotnih več napak in da se gospe 
Blagonja dogaja krivica. Takšna uporaba politične prednosti se mu zdi sporna. Pove, da bo 
glasoval proti.

- Župan prosi, da naj bo svetnik z navedbo, da je postopek pravno nepravilen, bolj 
konkreten. Meni, da je potrebno razmisliti tudi o tem, kaj je sprožilo in vodilo do takšnega 
dejanja.  

- Nedeljko Gregorič replicira, da vloga ni bila pravilno vložena, ker jo je vložila lista in ne 
skupina svetnikov. Predstavi 109. člen Poslovnika, ki sicer ne postavlja roka za vložitev 
pritožbe na predlog razrešitve. 

- Župan pove, da je na vlogi zabeleženo, da so jo vložili svetniki dela Liste za VAS, ki so 
tudi na vlogi navedeni in podpisani. Članica je imela čas za pritožbo do seje občinskega 
sveta. 

Marko Švara pove, da glede sodelovanja z gospo Blagonja nima težav. Meni da je bilo partnersko 
sodelovanje z združenjem Skupaj in razprava, ki jo vodi svetnica OS, le mrtva črka na papirju. 
Zaradi tega razume predlog.

- Ava Rajh poda repliko, da razume, da je problem ona, ker ni glasovala po pričakovanjih. 
Pove, da tudi župan ni izpolnjeval dogovora. Meni, da bi bilo bolje, da bi razrešili njo iz 
KMVVI. 

Aleš Furlan opozori na postopek – da je potrebno ločeno glasovati o utemeljitvi in o sami 
razrešitvi. 

Župan da na glasovanje Sklep o potrditvi utemeljitve za razrešitev članice Odbora za družbene 
dejavnosti.  

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 13
ZA: 7
PROTI: 4

ZA PROTI
Urban Martinuč X 
Andraž Furlan X
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec X
Tamara Rusjan X
Vinko Jarc     X 
Viktor Trojer
Marko Švara
Marko Furlan
Aleš Furlan X
Nedeljko Gregorič X
Borut Zorn X
Benjamina Mikuž     
Ava Rajh X

Sklep je sprejet. 

Župan da na glasovanje Sklep o razrešitvi Nede Blagonja kot članice Odbora za družbene 
dejavnosti.  

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 13
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ZA: 7
PROTI: 4

ZA PROTI
Urban Martinuč X 
Andraž Furlan X
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec X
Tamara Rusjan X
Vinko Jarc     X 
Viktor Trojer
Marko Švara
Marko Furlan
Aleš Furlan X
Nedeljko Gregorič X
Borut Zorn X
Benjamina Mikuž     
Ava Rajh X

Sklep je sprejet. 

Sejo je ob 19.20 zapusti svetnik Vinko Jarc. 

K 15) Sklep o spremembah in dopolnitvah Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem 
Občine Renče–Vogrsko za leto 2024 (poročevalec: Tarik Žigon, župan).

Župan nadaljuje sejo s petnajsto točko dnevnega reda, ki obravnava Sklep o spremembah in 
dopolnitvah Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Renče–Vogrsko za leto 2024. 
Pove, da je točka na sejo umeščena zaradi nove hidrološko-hidravlične študije, ki na območju 
Renče-Bukovica in ceste proti Goriškim Opekarnam označuje poplavno območje. Parcele na tem 
območju bojo umeščene v protipoplavni ukrep, zato so vključene tudi v tripartitne pogodbe z 
DRSV. 

Župan odpre razpravo. Razprave ni. 

Župan da na glasovanje Sklep o spremembah in dopolnitvah Načrta ravnanja z nepremičnim 
premoženjem Občine Renče–Vogrsko za leto 2024.

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 12
ZA: 12
PROTI: 0

ZA PROTI
Urban Martinuč X 
Andraž Furlan X
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec X
Tamara Rusjan X
Vinko Jarc     
Viktor Trojer X
Marko Švara X
Marko Furlan
Aleš Furlan X
Nedeljko Gregorič X
Borut Zorn X
Benjamina Mikuž     
Ava Rajh X

Sklep je sprejet. 
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K 16) Soglasje k izplačilu redne delovne uspešnosti ravnatelja OŠ Kozara za leto 2023 
(poročevalka: Vladimira Gal Janeš, Višji svetovalec).

Župan preide na šestnajsto točko dnevnega reda, ki obravnava Soglasje k izplačilu redne delovne 
uspešnosti ravnatelja OŠ Kozara za leto 2023. Besedo preda poročevalki, Vladimiri Gal Janeš.

Vladimira Gal Janeš pove, da vlogo obravnavajo vse občine ustanoviteljice. Svet zavoda je 
potrdil, da je predlagani sklep za izplačilo utemeljen.  Zapisnik je podan na predpisanem obrazcu, 
kot zahteva ministrstvo.

Župan pove, da je pred tem gradivo obravnaval ODD, zato preda besedo predsedniku odbora.

Marko Švara povzame, da so v vlogi izkazani vsi pogoji, zato je ODD potrdil izdajo soglasja. 

Župan odpre razpravo. Razprave ni. 

Župan da na glasovanje Sklep k soglasju k izplačilu redne delovne uspešnosti ravnatelja OŠ 
Kozara za leto 2023.

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 12
ZA: 12
PROTI: 0

ZA PROTI
Urban Martinuč X 
Andraž Furlan X
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec X
Tamara Rusjan X
Vinko Jarc     
Viktor Trojer X
Marko Švara X
Marko Furlan
Aleš Furlan X
Nedeljko Gregorič X
Borut Zorn X
Benjamina Mikuž     
Ava Rajh X

Sklep je sprejet. 

K 17) Letni program športa v Občini Renče-Vogrsko v letu 2024 (poročevalka: Vladimira 
Gal Janeš, Višji svetovalec).

Župan preide na sedemnajsto točko dnevnega reda, ki obravnava Letni program športa v Občini 
Renče-Vogrsko v letu 2024. Besedo preda poročevalki, Vladimiri Gal Janeš.

Vladimira Gal Janeš pove, da je LPŠ osnova za objavo razpisa. Navedeni so programi, ki jih bo 
občina sofinancirala in sredstva, ki jih bo občina dala v razpis. LPŠ je vsa leta enak, umaknjeni 
so športi, ki se že leta ne izvajajo. LPŠ je predhodno obravnavan s strani Sosveta za šport. 
Predlagana je sprememba v razdelitvi deležev na podlagi predloga ŠD Škulja – da se 
neporabljena sredstva iz vrhunskega športa razdelijo na športne panožne šole in da se povečajo 
sredstva za športno rekreacijo. 
Sosvet za šport je LPŠ potrdil.

Župan pove, da je gradivo obravnaval ODD, zato preda besedo predsedniku odbora.
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Marko Švara pove, da v primerjavi z drugimi občinami naša občina športu namenja veliko 
sredstev. Izpostavi spremembe v letošnjem programu športa in pove, da je bil sprejet dogovor o 
vračilu odstotkov sredstev za vrhunski šport, čim se pojavijo skupine visokega ranga. 
ODD predlaga, da občinski svet sledi soglasju, ki ga je podal sosvet za šport in potrdi program 
športa za letošnje razpisno leto.  

Župan pojasni, da se glasuje o desnem stolpcu v predlogu gradiva. 

Župan odpre razpravo. Razprave ni.

Župan da na glasovanje Sklep o potrditvi Letnega programa športa v Občini Renče-Vogrsko v 
letu 2024.

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 12
ZA: 12
PROTI: 0

ZA PROTI
Urban Martinuč X 
Andraž Furlan X
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec X
Tamara Rusjan X
Vinko Jarc     
Viktor Trojer X
Marko Švara X
Marko Furlan
Aleš Furlan X
Nedeljko Gregorič X
Borut Zorn X
Benjamina Mikuž     
Ava Rajh X

Sklep je sprejet. 

K 18) Poslovnik o spremembah in dopolnitvah poslovnika Občinskega sveta Občine 
Renče-Vogrsko – prva obravnava (poročevalec: Andraž Furlan, predsednik Statutarno 
pravne komisije).

Župan nadaljuje sejo z osemnajsto točko dnevnega reda, ki obravnava Poslovnik o spremembah 
in dopolnitvah poslovnika Občinskega sveta Občine Renče-Vogrsko – prva obravnava. Besedo 
preda Andražu 

Andraž Furlan pove, da je za potrditev sprememb potrebna 2/3 glasov vseh prisotnih na seji. SPK 
je predloge sprememb večkrat obravnavala, upoštevani so tudi napotki, ki jih je podalo Ministrstvo 
za finance. SPK ima predvideni dve izredni seji, kjer bosta obravnavana Statut in Poslovnik, saj 
vsebujeta še veliko nejasnih členov.  

Župan odpre razpravo.

Aleš Furlan predlaga, da se 5. člen, ki navaja spremembo v 92. členu, izloči iz glasovanja. 
Predlaga, da se svetniki pred prvim branjem proračuna sestanejo, da so ob tem prisotni tudi 
predsedniki KS. 
Podpira 88. člen o snemanju sej, predlaga umik 92. člena in umik vzdržanega glasu pri 
glasovanju.

Župan opozori, da gre za prvo branje in predlaga ustrezno vložitev amandmajev s predlogi, ki jih 
je svetnik sedaj predlagal.
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Andraž Furlan potrdi, da je pravilen postopek vložitev amandmaja in glasovanje za vsak 
amandma posebej.

Župan da na glasovanje Sklep o potrditvi Poslovnika o spremembah in dopolnitvah Poslovnika 
Občinskega sveta Občine Renče-Vogrsko v prvi obravnavi.

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 12
ZA: 9
PROTI: 1

ZA PROTI
Urban Martinuč X 
Andraž Furlan X
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec X
Tamara Rusjan X
Vinko Jarc     
Viktor Trojer X
Marko Švara X
Marko Furlan
Aleš Furlan
Nedeljko Gregorič X
Borut Zorn X
Benjamina Mikuž    
Ava Rajh

Sklep je sprejet. 

K 19) Razno.

Župan preide na zadnjo točko dnevnega reda. 

Zaključitev seje ob 19.40.

Zapisala: Hana Šuligoj

_________________
       Predsedujoči
         Tarik Žigon
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